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PROCES VERBAL 
Incheiat astazi 07.04.2025 

     La sediul Primariei comunei Puchenii Mari are loc sedinta extraordinara a Consiliului 
Local pe luna aprilie 2025, sedinta convocata de Primarul comunei Puchenii Mari prin Dispozitia 
nr.152/03.04.2025. 
     Invitatia la sedinta a fost transmisa domnilor consilieri de secretarul general al comunei 
Puchenii Mari, pe e-mail, tabelul convocator inregistrat la nr.4468/03.04.2025. 
   In urma apelului nominal s-a constatat ca la sedinta au fost prezenti  fizic un numar de 12 
consilieri si online un numar de 3 consilieri ai comunei Puchenii Mari, sedinta fiind legal 
constituita. La sedinta mai participa dna Ceocea Mariana - secretar general si dl primar Negoi 
Constantin. 
       Deschide sedinta dna presedinte  consilier Udrea Lavinia Ioana prezentand  articolul  
privind inregistrarea live din Regulamentul de functionare al Consiliului Local Puchenii Mari si 
declara sedinta deschisa dupa care citeste ordinea de zi. 
Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 
           Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, trece la punctul 1 de pe 
ordinea de zi si prezinta proiectul de hotarare nr. 19/2025, proiect amanat din alta sedinta 
anterioara, privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al Societatii APA –CANAL 
Puchenii Mari pentru anul 2025, la care au fost aduse amendamete referitor la acest buget al 
Societatii. 
             Domnul consilier Dumitrache Marian spune ca au fost nevoiti sa depuna amendamente 
la acest proiect de buget al Societatii, deoarece dumnealui considera ca nu este ok sa fie 
aprobat in acea forma atata timp cat Societatea este pe pierdere, dupa care dna secretar 
general spune ca din discutiile purtate cu dna Scumpu Dorina care se ocupa de aceasta 
Societate reiese ca daca se aplica acest amendament cu reducerea bugetului, Societatea  nu 
poate functiona. 
          Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca dansii nu doresc ca societatea sa nu 
functioneze dar nici nu pot aproba acel  buget care pare sa fie destul de  mare. 
          Domnul consilier Dumitrache Marian spune  ca dumnealui impreuna cu colegii sai de la 
PSD, RIA si USR, au hotarat sa aplice acest amendament propus cu jumatate din sumele 
stabilite. 
  Ca urmare a analizarii documentelor puse la dispozitie, ce reflecta situatia financiara 
pentru anul 2024 a SOCIETATII APA-CANAL PUCHENII MARI S.R.L.,s-a retinut in principal 
faptul ca aceasta a inregistrat o pierdere de 80.000 lei. Prin urmare s-au propus modificari 
bugetare pentru anul 2025, vizand reducerea sau neaprobarea unor cheltuieli insuficient 
justificate. Astfel s-au aprobat doar o parte din bugetul solicitat, urmand ca in sedintele 
ulterioare, cand vor fi prezentate contractele cu tertii, Consiliul local sa se pronunte in mod 
obiectiv si punctual asupra cheltuielilor solicitate si neaprobate. De asemenea, cheltuielile cu 
personalul au fost reduse, inclusiv salariul directorului si indemnizatiile membrilor Consiliului de 
Administratie si ale secretarului AGA. Suplimentar, bugetul pentru investitia “ Imprejmuire statii 
de pompare canalizare” a fost diminuat de la 65.000 lei la 30.000 lei, cu finantare exclusiv din 
veniturile proprii ale societatii”. 
         Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca in calitatea de consilier local solicita 
furnizarea unor clarificari concrete, o situatie clara, o harta, un plan de redresare.  
         Dupa mai multe discutii purtate intre domnii/doamnele consilieri, dna presedinte de 
sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul 
respectiv si se voteaza astfel: 

- 7 voturi impotriva amendamentului(Herea Constantin, Ghita Florea, Comanici Cornel, 
Sebe Georgiana-Cristina, Banu Alexandru, Chirca Marin, Moise Gheorghe), voteaza 
pentru proiectul initiat de catre domnul primar si 
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- 8 voturi pentru amendament(Cozar Octavian-Ionut, Udrea Lavinia-Ioana, Pandelache 
Monica-Marinela, Gradinaru Vasilica, Petre Constantin, Maluroiu Maria-Magdalena, 
Dumitrache Marian, Tanase George-Laurentiu), voteaza proiectul de hotarare cu 
amendament. 

        Proiectul de hotarare fiind aprobat cu amendamente. 
 Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, trece la punctul 2 de pe 

ordinea de zi si prezinta proiectul de hotarare nr.22/2025 privind aprobarea prelungirii duratei de 
finantare si a perioadei de implementare a proiectului din contractul de finantare nr. 
130554/2022. 
             Dna presedinte de sedinta da cuvantul dnei consilier Gradinaru Vasilica care intreaba 
de ce s-a stabilit prelungirea termenului in 30.06.2026 si nu mai devreme. 
            A fost invitata in sedinta si dna Manta Finela, consilier in cadrul Compartimentului 
financiar contabil sa dea explicatii referitoare la acest proiect de hotarare si le aduce la 
cunostinta domnilor/doamnelor consilieri ca asa prevede contractul, dupa care dna consilier 
Maluroiu Maria Magdalena spune ca dumnealor(consilierii RIA,USR,PSD) nu sunt de acord cu 
prelungirea termenului pana la data propusa in proiectul de hotarare si propun prelungirea unui 
termen mai scurt. 
            Dna Manta Finela, consilier in cadrul Compartimentului financiar contabil, spune ca 
trebuie sa obtinem niste autorizatii, documente de la alte institutii pentru proiect si considera ca 
este necesar sa se respecte anumite termene. 
        Dna consilier Maluroiu Maria Magdalena spune ca s-a calculat termenele si 
dumnealor(consilierii RIA,USR,PSD) au propus un nou termen, nu cel initiat in proiectul de 
hotarare si anume 12.03.2026. 
             Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, intreaba si de dotarea Scolii 
Puchenii Mosneni, iar domnul consilier Cozar intreaba si dansul de ce ne trebuie un termen asa 
de mare, dupa care dna Manta Finela spune ca Contractul de executie a fost semnat pe 
11.11.2024 iar Ordinul de incepere a fost dat pe data de 20.01.2025, executia putea incepe 
chiar si a doua zi dupa semnarea Contractului, dar nu era nici o posibilitate de a muta copiii din 
scoala, deoarece nu era gata nici Scoala Pietrosani, nici Scoala Puchenii Mari. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca totusi nu este de acord cu acest termen de 
30.06.2026. 

Dna Manta Finela spune ca acest termen este estimativ, nu e batut in cuie. 
Domnul primar spune ca nu e problema chiar daca prelungim termenul pana atunci, 

lucrarea poate fi terminata mai devreme si sa nu se mai lege dumnealor de orice ca sa 
insinueze ca dansul nu face treaba.  

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune sa nu se schimbe 
subiectul si da cuvantul dnei consilier Maluroiu Maria Magdalena care spune ca nu insinueaza 
nimeni ca nu se lucreaza sau ca nu s-a lucrat, dar sa se respecte contractul si sa nu se creeze 
un precedent si sa se prelungeasca termenul doar pana la 12.03.2026. 

Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca dumnealui considera ca cu cat dureaza 
mai mult cu atat se cheltuie mai mult iar daca executia merge repede, lucrarile vor fi terminate 
repede. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica spune si se repeta ca totusi  termenul este foarte mare. 
Domnul consilier Herea Constantin ia cuvantul si spune ca obtinerea autorizatiilor 

dureaza foarte mult, sa fie intrebat si domnul Enescu si alta problema este cu evaluatorii care 
sunt numai 2 pe tara. 

Domnul consilier Dumitrache Marian intreaba care este termenul de executie , deoarece 
pe contract scrie ca termenul  este 25.08.2025. 
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Dna Manta Finela spune ca  se poate de la data incheierii  contractului. 
Domnul consilier Dumitrache Marian  mai intreaba de ce copiii trebuie sa invete in niste 

containere si nu ii ducem la Gradinita Odaile iar domnul consilier Herea Constantin fost 
viceprimar raspunde ca nu invata toti copiii in containere ci si in 3 sali de clasa, iar ca sa ii 
ducem la Gradinita Odaile este mult mai greu. 
            Domnul consilier Ghita Florea spune si dumnealui ca daca termenul este legal de ce se 
pun atatea intrebari. 
            Domnul primar spune ca daca legea ne permite de ce sa nu prelungim termenul. 

Dna consilier Maluroiu Maria Magdalena intreaba daca pana la acest moment s-a facut 
vreo plata,  iar dna Manta Finela raspunde ca nu s-a facut. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba daca mai sunt si alte 
intrebari, dupa care supune la vot proiectul de hotarare si se voteaza astfel: 

- 7 voturi pentru, impotriva amendamentului(Herea Constantin, Ghita Florea, Comanici 
Cornel, Sebe Georgiana-Cristina, Banu Alexandru, Chirca Marin, Moise Gheorghe), 
voteaza pentru proiectul initiat de catre domnul primar si 

- 8 voturi pentru amendament(Cozar Octavian-Ionut, Udrea Lavinia-Ioana, Pandelache 
Monica-Marinela, Gradinaru Vasilica, Petre Constantin, Maluroiu Maria-Magdalena, 
Dumitrache Marian, Tanase George-Laurentiu), voteaza proiectul de hotarare cu 
amendament. 

Proiectul de hotarare este aprobat cu amendament cu termen de prelungire pana la data de 
12.03.2026. 
        Nemaifiind nici o discutie si constatand ca ordinea de zi a fost epuizata, dna presedinte de 
sedinta declara sedinta inchisa. 
               
 
            Presedinte de sedinta,                                                     Secretar general, 
                     Consilier, 
              Udrea Lavinia Ioana                                                          Ceocea  Mariana       
                                

 
 
 
 
 
 
 

 
 


